
OVERZICHT TOEZEGGINGEN VAN HET COLLEGE, MOTIES EN VRAGEN VAN RAADSLEDEN
(BIJGEWERKT T/M 21-07-2022)

RAADSVERGADERINGEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

Lijst van (nog) relevante 
raadsmoties (vanaf 25-10-2012)

07-11-2019 De raad wordt via de commissies op de 
hoogte gehouden over het 
gemeentefonds en de implementatie 
van het PGB-systeem.

Wethouder 
Briels

2021 Op 17 juli 2020 heeft de Minister de kamer geïnformeerd over 
de gewijzigde planning voor de doorontwikkeling en invoering 
van PGB2.0. Met alle ketenpartners, waaronder de VNG 
namens gemeenten, is afgesproken om in lijn met de 
doorontwikkeling van het systeem ook meer tijd te nemen 
voor de invoering.

Concreet betekent dit dat de eerste groepen gemeenten in het 
derde kwartaal van 2021 kunnen starten met de 
voorbereidingen. En dat de laatste groepen gemeenten zijn 
aangesloten in het vierde kwartaal van 2022.

05-11-2020 M.b.t. ’t Gulden Land is er sprake van 
minimaal 50% cofinanciering en 
worden alle vervolgprojecten aan de 
raad voorgelegd

Wethouder 
Briels

Te zijner tijd komt het college met voorstellen.

17-12-2020 De raad wordt schriftelijk geïnformeerd 
over het standpunt van het college 
m.b.t. de mail over mestverwerking in 
het buitengebied

Burgemeeste
r



08-07-2021 De raad wordt bijgepraat over de 
actuele stand van zaken ten aanzien 
van veiligheid in zijn algemeenheid

Burgemeeste
r

Eind 2021

08-07-2021 Er wordt een quickscan uitgevoerd naar 
de woningbehoefte die er leeft

Bij de vragenronde programmabegroting 2022 is het volgende 
antwoord gegeven. De quickscan is nog niet gemaakt. 
Inmiddels zijn er wel 2 woningmarkt onderzoeken voor de 
stedelijk gebied regio Eindhoven uitgevoerd. Gekeken wordt 
of van hieruit informatie voor Laarbeek gehaald kan worden 
en/of aanvullend onderzoek dan nog wenselijk/noodzakelijk 
is.

Uit de onderzoeken van de SGE komt naar voren dat er vooral 
een tekort is aan woningen voor starters en senioren. Tot 
2040 ligt de behoefte afhankelijk van de 
doorstromingsmogelijkheden aan appartementen/kleinere 
woningen tussen de 41% en 55%, grondgebonden woningen 
tussen 45% en 59% en nultredenwoningen tussen de 22% en 
25%. Ook de betaalbaarheid is daarbij een aandachtspunt. 
Kortom de onderzoeken leveren een herkenbaar beeld op voor 
de gemeente Laarbeek. Wat echter mist in de onderzoeken 
van de SGE is het beeld op kern-niveau. Daarom zal er een 
aanvullend woningmarktonderzoek uitgevoerd worden 
waarmee meer inzicht komt in de woningvoorraad en 
woningbehoefte per kern.

27-01-2022 In een van de volgende 
commissievergaderingen komt er een 
voorstel over de uitvoering van de 
transitievisie warmte

Wethouder 
Briels

2022 - 2024 De Transitie Visie Warmte omschrijft de Laarbeekse route 
naar een duurzaam en aardgasvrije gemeente in 2050. In 
heel de gemeente zijn en worden hiervoor activiteiten 
opgestart voor besparing en isolatie. 
In de visie is opgenomen dat we beginnen met het aardgas 
vrij maken van woningen en gebouwen in Mariahout en Aarle-
Rixtel. 
In Mariahout starten we in oktober 2022 samen met een 
buurtteam een buurtactie in het kader van energiebesparing 
en duurzaamheid. Vervolgens maken we met het buurtteam 



en stakeholders een stappenplan en planning om te komen 
tot een duurzaam en aardgasvrij Mariahout.  
Voor Aarle-Rixtel bevindt een haalbaarheidsonderzoek naar de 
restwarmte van de RWZI (Gulden Energie) zich in de laatste 
fase. Uit het onderzoek blijkt (in tegenstelling tot een 
vooronderzoek) dat zowel (een groot gedeelte van) Aarle-
Rixtel als de wijk De Eeuwels in Helmond verwarmd kan 
worden met de restwarmte van de RWZI. In oktober 2022 
worden de inwoners van Aarle-Rixtel hierover geïnformeerd 
tijdens een bewonersbijeenkomst. Bij voldoende interesse 
wordt het project Gulden Energie verder ontwikkeld. 
Wanneer, samen met bewoners, voor Mariahout en Aarle-
Rixtel een keuze is gemaakt voor een duurzame warmtebron 
worden voor die kernen wijkuitvoeringsplannen opgesteld.

02-06-2022 Er loopt op dit moment geen onderzoek 
naar windmolens. Bij herziening van 
het beleid wordt het antwoord op de 
vorige motie van het CDA daarin 
betrokken. Bij eventuele 
vervolgstappen gaat het college eerst 
weer in gesprek met de inwoners

Wethouder 
Briels

4e kwartaal 
2022

De herziening van het ambtelijk beleid is inmiddels voorbereid 
en bestuurlijke besluitvorming vind de komende periode 
plaats. Daarna worden de stukken geagendeerd voor de 
gemeenteraad. De stukken worden behandeld in de raad van 
29 september. 

30-06-2022 De raad wordt tussentijds via een RIB 
geïnformeerd over de stand van zaken 
ten aanzien van de jeugdzorg

Wethouder 
Briels

30-06-2022 Er wordt tijdens de beeldvormende 
avond een toelichting gegeven op de 
stand van zaken ten aanzien van de 
jeugdzorg

Wethouder 
Briels

30-06-2022 Bij de begroting wordt er 
teruggekomen op de integrale 
verkeersvisie

Wethouder 
Van den 
Berkmortel

4e kwartaal 
2022



COMMISSIE SOCIALE & ALGEMENE ZAKEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoenin
g

Stand van zaken

03-07-2018 Er wordt voor 2019 toegewerkt naar 
een begroting en verantwoording van 
de uitgaven in het Sociaal Domein

Wethouder 
Briels

Medio 
2021

Er is een nieuw model opgesteld om de kosten in het sociaal domein 
te monitoren. Na het tweede kwartaal zullen we u hierover tegelijk 
met de raadsinformatiebrief over de tweede kwartaalrapportage van 
GR Peelgemeenten informeren.

19-11-2019 De commissie wordt op de hoogte 
gehouden over de ontwikkelingen 
m.b.t. een mogelijke stelselwijziging in 
de jeugdzorg

Wethouder 
Briels

De wethouder informeert u zodra hierover informatie beschikbaar is. 

11-01-2022 De commissie wordt op de hoogte 
gehouden over het verdere proces 
rondom de mogelijkheid van een 
kunstgrasveld bij Sparta25

Wethouder 
Slaets

De kaders voor Sparta ’25 zijn helder. Zodra er vanuit hen meer 
bekend is, zal het proces hervat worden en volgt een voorstel 
richting commissie en raad.

19-05-2022 De commissie krijgt een toelichting 
over het gebruik van de regeling 
financiële ondersteuning van de 
energierekening

Wethouder 
Slaets

19-05-2022 De vraag of er voorwaarden zijn 
gesteld bij de transactie van de 
aangekochte woningen in Aarle-Rixtel 
en wat de financiële gevolgen hiervan 
kunnen zijn voor inwoners wordt 
schriftelijk beantwoord

Wethouder 
van den 
Berkmortel



COMMISSIE RUIMTELIJKE ZAKEN

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

20-02-2019 Presentatie m.b.t. herziening 
samenwerkingsovereenkomst 
Doelmatig Waterbeheer

2e kwartaal 
2021

In het 2e kwartaal van 2021 wordt de commissie Ruimtelijk 
Domein geïnformeerd over doel en achtergronden van de 
Peelsamenwerking Doelmatig Waterbeheer, naar aanleiding van 
de dan vastgestelde herziende samenwerkingsovereenkomst 
Doelmatig Waterbeheer.
Inmiddels speelt de discussie of en welke rol de Peelsamenwerking 
Doelmatig Waterbeheer zal gaan spelen in de (regionale) opgaven 
met betrekking tot klimaatadaptatie. En of/in welke vorm de 
samenwerking Doelmatig Waterbeheer zal worden voortgezet. 
Daarover dient eerst duidelijkheid te komen voordat kan worden 
gestart met herziening van de  samenwerkingsovereenkomst 
Doelmatig Waterbeheer, indien nog van toepassing. Op dit 
moment kan daarvoor nog geen planning worden gegeven.

17-11-2021 N.a.v. de presentatie Onderhoud 
Groen wordt bekeken hoe de 
informatie vertaald kan worden in de 
onderhoudsplannen

Wethouder 
Slaets

OB 2e kwartaal 
2022

Op basis van de input van de commissieleden wordt in het tweede 
kwartaal met een vervolgvoorstel terug gekomen.

12-01-2022 Er wordt een overzicht van 
statushouders verstrekt aan de 
commissie

Is gebeurd.

Kan afgevoerd worden.
12-01-2022 In de volgende vergadering wordt er 

een overzicht van de gerealiseerde 
doelstellingen m.b.t. de woonvisie 
overlegt

Is gebeurd.

Kan afgevoerd worden.

05-04-2022 De zorg over wat er gebeurd met het 
maai afval van sloten en de kosten 
van afvoeren wordt meegenomen in 
het onderhoudsplan en de raad wordt 
hierover geïnformeerd

Wethouder 
Slaets

1805-2022 De commissie krijgt op korte termijn Wethouder 



een update over de stand van zaken 
en actieve betrokkenheid van het 
gemeentebestuur m.b.t. het 
planproces N279

van den 
Berkmortel


